

**Lista funcțiilor publice și contractuale pentru personalul plătit din fondurile publice,
 pentru personalul din CREȘA LUGOJ, aflată în structura Direcției de Asistență Socială Comunitară Lugoj
 la 31.03.2025**

Funcții contractuale de conducere					
Funcția contractuală	Nivel studii	Salariul lunar brut la 01.06.2024 (stabilit cf. OUG 128/2023)	Salariul lunar brut la 01.06.2024 (stabilit cf. OUG 19/2024)	Indemnizație asistente medicale	Alte drepturi
Director, gradul II	S		8738		
Funcții contractuale de execuție pe grade și trepte profesionale					
Funcția contractuală	Nivel studii	Salariul lunar brut la 01.06.2024 (stabilit cf. OUG 128/2023)	Salariul lunar brut la 01.06.2024 (stabilit cf. OUG 19/2024)	Indemnizație asistente medicale	Alte drepturi
Secretar instituție, treapta I, gradația 3	S	7681			
Educator puericultor, Debutant, gradația 5	S	8028			
Educator puericultor, Debutant, gradația 4	S	7832			
Educator puericultor, Debutant, gradația 3	S	7641			
Educator puericultor, Debutant, gradația 0	S	6446			
Educator puericultor, Debutant, gradația 5	SSD	7965			
Educator puericultor, Debutant, gradația 4	SSD	7700			
Asistent medical, gradația 4	PL		6550	500	
Asistent medical, Principal, gradația 3	PL		6473	500	
Magaziner, gradația 5	M	5631			
Șofer treapta I, gradația 5	G	5757			
Infirmier, treapta I, gradația 5	G	7076			
Infirmier, treapta II, gradația 3	G	6488			
Infirmier, treapta II, gradația 2	G	6179			
Infirmier, treapta III, gradația 1	G	5485			
Infirmier, treapta III, gradația 0	G	5102			
Muncitor calificat bucătar, treapta II gradația 5	G	5631			
Muncitor calificat bucătar, treapta III gradația 5	G	5459			
Îngrijitor curățenie, gradația 5	G	7091			
Muncitor necalificat, gradația 2	G	4295			

În conformitate cu prevederile art. 18 din Legea cadru nr. 153/2017 privind salarizarea personalului plătit din fonduri publice, personalul din cadrul Creșei Lugoj, ale cărei salarii nete sunt de până la 8000 lei inclusiv, beneficiază de o indemnizație de hrană reprezentând a 12-a parte din 2 salarii minime pe economie în vigoare la 01.09.2019, acordate proporțional cu timpul efectiv lucrat în luna anterioară.